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This widely acclaimed book, first published in 1974, was a classic from its first day in
print. Written in a direct, inviting way by Harry Braverman, whose years as an industrial
worker gave him rich personal insight into work, Labor and Monopoly Capital
overturned the reigning ideologies of academic sociology.

This new edition features an introduction by John Bellamy Foster that sets the work in
historical and theoretical context, as well as two rare articles by Braverman, "The
Degradation of Work in the Twentieth Century" (1975) and "Two Comments" (1976),
that add much to our understanding of the book.

作者介绍: 

Harry Braverman was director of Monthly Review Press at the time of his death in 1976.
John Bellamy Foster is associate professor of sociology at the University of Oregon,
author of The Vulnerable Planet, and co-editor of In Defense of History: Marxism and
Postmodern Agenda.
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评论

这位大爷的人生经历说明有机知识分子是活出来的，不是做研究做出来。望尘莫及。

-----------------------------
w/ Michael Burawoy's review and critique

-----------------------------
新马克思的奠基作。sweezy去死

-----------------------------
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书评

这本书是70年代写的，但他说的问题正好可以教导人们正确看待现在的机器人自动化问
题。Braverman自己曾经是一个工人，但他从事的是传统工艺。然而，他也经历传统工
艺被机械化流水线改造的时代，因此反思这样的背景，通过马克思主义来审视自动化。
很明显， 马克思主义对科技并不...  

-----------------------------

-----------------------------
布雷弗曼在本书中用大量材料证明，资本和劳动在生产过程中的斗争——随着机械化、
自动化水平的提高，工人的劳动技能在退化，工人丧失对劳动过程的控制，工人沦为生
产过程中的一个零件，越来越多的从事简单乏味、精确到秒的机械动作。
资本及其代理人通过机器控制工人，死劳动...  
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